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Onlangs ontvingen wij van u de notitie “Programmatische Aanpak Stikstof”(IVR-15-03407)). Hierin 
lezen wij dat er in de Natura 2000- gebieden al jaren een overschot is aan stikstof (ammoniak en 
stikstofoxiden). Dit heeft gevolgen voor de natuurwaarden aldaar. Daarom heeft het rijk het 
initiatief genomen om deze stikstofproblemen aan te pakken. Vandaar de “PAS”, “Programmatische 
Aanpak Stikstof”. Door deze aanpak krijgen vee-bedrijven rond de Natura 2000-gebieden meer 
mogelijkheden om uit te breiden. Tijdens het harmonisatie proces van de diverse 
bestemmingsplannen, waaronder de bestemmingsplannen van de buitengebieden is het thema 
“stikstofemissies” via de MER (Milieu Effect Rapportage) ook aan de orde geweest. Hieraan 
voorafgaand stond in de “Nota van uitgangspunten Bestemmingsplan Buitengebied Medemblik”, dat 
in het landelijke gebied van de gemeente Medemblik geen intensieve veehouderijen voorkomen en 
werd op eerdere vragen van ons geantwoord dat in de buitengebieden van Medemblik “megastallen” 
niet mogelijk zijn. Deze feiten in combinatie met het bovengenoemde notitie hebben ons tot de 
volgende vragen gebracht: 

 

1.  1Wordt uitbreiding van veehouderijen in Medemblik nu vergemakkelijkt? Zo ja, kunt u 
toelichten op welke wijze ? 

 

antwoord  Ja, echter onder strikte voorwaarden. De Natuurbeschermingswet regelt de 

vergunningplicht voor de uitbreiding van veehouderijen waarbij sprake is van een 

toename van de stikstofemmissie. 

De PAS biedt ontwikkelingsruimte. Veehouderijen kunnen bij ontwikkelingen op het 

bedrijf op vergunningenniveau ruimte vragen op grond van de PAS. 

2. Worden de zogenoemde “Megastallen” in Medemblik hierdoor mogelijk ? Zo ja, kunt u 
toelichten op welke wijze ? 

 

antwoord Op grond van het bestemmingsplan Buitengebied worden nieuwe intensieve bedrijven 
niet toegestaan. 

3. Kun u inzicht geven in de daartoe te doorlopen procedures ? 
 



antwoord Bij de aanvraag van een omgevingsvergunning voor de uitbreiding van een veehouderij 
moet een vergunning op grond van de Natuurbeschermingswet van de provincie worden 
overgelegd. De provincie beoordeelt de ruimte voor de eventuele toename van de 
stikstof depositie. 

4. In de bovengenoemde notitie staat dat in het bestemmingsplan een afwijking  
(ontheffing) is opgenomen op grond waarvan de gemeente toch ( onder voorwaarden) 
mee kan werken aan ontwikkelingen, waarbij sprake is van een toename van stikstof 
emissies. Welke voorwaarden zijn dit? 
 

antwoord In het bestemmingsplan Buitengebied is de volgende gebruiksregel opgenomen: 
"Tot een strijdig gebruik van gronden en bouwwerken met de bestemmingen worden in 
ieder geval gerekend: 
het gebruik van gronden, gebouwen en/of overkappingen waarbij een toename 
plaatsvindt van de stikstofemissie als gevolg van een wijziging van dieraantallen, 
diersoorten en/of andere stalsystemen vanaf het betreffende agrarisch bedrijf of de 
betreffende gronden, indien: 
1. dit niet leidt tot een toename van stikstofdepositie op het (de) maatgevende 
gevoelige Natura 2000-gebied(en); of 
2. toename van stikstofdepositie op het (de) maatgevende gevoelige Natura 2000 
gebied(en) niet leidt tot een overschrijding van de kritische depositiewaarde van de 
habitats;of 
3. toename van de stikstof depositie op het (de) maatgevende gevoelige Natura 2000-
gebied(en) wordt gesaldeerd door een in ieder geval gelijkwaardige afname van 
depositie uit andere bronnen. 

5. Zijn er al bedrijven in Medemblik die gebruik maken van de mogelijkheid tot uitbreiding 
o.g.v. het bovenstaande ? Zo ja, hoeveel? 

antwoord Van de PAS is (nog) geen gebruik gemaakt. 

6. Heeft deze landelijke Stikstof Aanpak nog procedurele gevolgen voor Medemblik in de 
zin dat we een zienswijze m.b.t. deze aanpak (hadden) kunnen indienen?  
 

antwoord Nee. De PAS is landelijke wetgeving. 

7. Is er in Medemblik op dit moment sprake van een overschot aan stikstof ( ammoniak en 
stikstofoxiden) in het milieu? Zo ja, waar? 
 

antwoord In het bij het bestemmingsplan Buitengebied behorende MER is de bijdrage van de 
emissies van de veehouderijen aan de stikstofdepositie op de natura 2000-gebieden 
Eilandspolder en Schoorlse duinen berekend. 

8. Wat wordt er op dit moment tegen te hoge stikstofwaarden in Medemblik ondernomen? 

antwoord Verwezen wordt naar het geciteerde artikel uit het bestemmingsplan Buitengebied bij 
vraag 4. 

9. In Medemblik is beleid opgenomen m.b.t. de bescherming van de biodiversiteit ( flora 
en fauna). Nu hogere emissies mogelijk worden kunnen lokale natuurwaarden worden 
aangetast. Wordt dit gemonitord? Zo ja hoe? 
 



antwoord De Pas heeft uitsluitend betrekking op de Natura 2000-gebieden. Bescherming vindt 
plaats via de Natuurbeschermingswet. De provincie is hiervoor de bevoegde instantie. 

10. Welke maatregelen worden in Medemblik genomen om de natuurwaarden tegen  hogere 
emissies te beschermen? 
 

antwoord Door de koppeling via het bestemmingsplan Buitengebied van de Omgevingsvergunning 
en de vergunning op grond van de Natuurbeschermingswet. 

11. Is dit onderwerp regionaal aan de orde geweest ? Zo ja, kunt u daar een korte weergave 
van geven? 
 

antwoord Nee, alleen provinciaal via een (ambtelijke) voorlichtingsbijeenkomst. 

 

 


